
Protokoll fört vid Årsmötet med Sundsvalls Samorganisation. (1/4) 

Den: 27 mars 2015. 

Plats: Kristinelund 

Kl: 10.00 – 12.15. (Kaffe serverades med smörgås från kl. 09.30) 

 

Årsmötet inleddes med att ordförande Kjell Andersson hälsade Kommunala Pensionärs 

Rådets ordförande Bodil Hansson välkommen. Bodil som också är kommunstyrelsens vice 

ordförande, berättade om Sundsvalls bostadspolitiska program samt berättade om hur 

samarbete i KPR skulle genomföras för bästa möjliga utkomst av arbetet inom KPR. 

 

§1 Årsmötets öppnande 

 Ordförande Kjell Andersson hälsade alla hjärtligt välkomna. Samt förklarade mötet för 

öppnat. 

 

§2 Mötets behörighet 

 Årsmötet befanns ha varit behörigt utlyst. 

 

§3 Fastställande av dagordning   

Den upprättade dagordningen, godkändes efter det att punkterna 9h samt 9i strukits. 

 

§4 Upprop 

Kassör Kurt Dahllöf förrättade upprop. Närvarande föreningar var: Alnö, Holm, Indal, 

Matfors-Tuna, Njurunda, Selånger, Sköns Norra, Sköns Södra, Sättna. 

 

§5 Val av mötespresidium 

a) Till ordförande valdes Eda Gunnarsson, PRO Medelpads distrikt. 

a) Till sekreterare/referent valdes Ann-Christin Hjertström, PRO Sköns Norra. 

b) Att justera dagens protokoll valdes Bo Tengerström, PRO Alnö och  

 Cristina Bjellkevall, PRO Stöde. 



c) Till rösträknare valdes Håkan Byberg, PRO Njurunda och Inga-Lis Sirenius, 

 PRO City. 

§6 Styrelsens berättelse 

a) Verksamhetsberättelsen godkändes samt lade till handlingarna. 

a) Ekonomiska berättelsen godkändes och lades till handlingarna. 

b) Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 

c) Resultat- och balansrapporten fastställdes och lades till handlingarna. 

d) Resultatet går in i ny räkning. 

 

§7 Beslut om ansvarsfrihet 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

 

§8 Beslut om kostnadsersättningar 

Fråga uppkom om förändringar i fördelningsförslaget. Ordförande inflikade att förändringar 

av desamma ska göras på Höstmötet i November varje år. Arvodesbeslutet är taget i 

November 2014, enligt Bengt Persson. Gäller för tiden 01/01-15 - 31/12-15. Rolf Henriksson 

undrat vad som står i stadgarna. 

Frågan om förändringar i fördelningsförslaget åter remitterades till valberedningen. 

 

§9 Val av förtroendeuppdrag 

Valberedare Inge Widén lämnade förslag till val. Årsmötet beslutade val enligt följande till 

Styrelsen: 

a) Kassör, 2 år  Kurt Dahllöf, PRO City . Omval 

a) Sekreterare/referent, 2 år Margot Nilsson, PRO Sättna. Omval 

b) Ledamot, 2 år Majlis Blomqvist, PRO Njurunda. Nyval 

 Ledamot, 2 år Leif Söderberg, PRO Indal. Nyval 

c) Styrelseersättare, 1 år Maj-Britt Sjödin, PRO Matfors-Tuna. Omval 

 Styrelseersättare, 1 år Kristina Sällbom, PRO City. Nyval 

 Styrelseersättare, 1 år Arne Hellgren, PRO Sköns Södra. Nyval 



d) Revisor, 2 år  Rolf Henriksson, PRO Sköns Södra. Omval 

e) Revisor, 1 år  Kjell Olofsson, PRO Selånger. Fyllnadsval 

f) Revisorersättare, 1 år Bengt Persson, PRO Alnö. Omval 

g) Resesamordnare, 1 år (Ströks ur dagordningen) 

h) Valberedning, 1 år (Ströks ur dagordningen) 

 

§10 Frågor från föreningen 

Enligt Samorganisationens ordförande Kjell Andersson hade inga frågor inkommit till 

styrelsen från föreningen. 

 

§11 Information från styrelsen 

” Vad skall Samarbetsorganisationen arbeta med under kommande kongressperiod 2016-

2017? ” samt  ” Hur skall verksamheten finansieras? ”. För att bedriva någon verksamhet 

överhuvudtaget så måste det till någon form av beslut om pengar till Samorganisationen på 

Höstmötet 2015. 

 

§12 Övriga frågor 

a) PRO Holm vann i år PRO-vetarna, vilket de närvarande på Söråkers Folkets Hus 

och även på årsmötet applåderade stort. Motståndare i finalen var PRO Hässjö-

Tynderö. 

 

b) PRO Medelpads distrikts ”Må Bra dag” den 27 maj i Bergsåkers Folkets Hus: 

Ordförande i Samorganisationen uppmanade alla att ta upp detta på respektive 

föreningars medlemsmöten. 

 Rolf Åslin, föreslog att Må Bra dagens information bör synas på hemsidorna. 

 Staffan Andersson undrar om det kommer att gå en buss för de föreningar som 

 har långt att transportera sina medlemmar. Gäller föreningarna i Holm, Indal, 

 och Liden. 

 

c) Äldrebarometern är nu slutförd, ordförande i Samorganisationen ger 

föreningarna mycket gott beröm för utförandet av uppgiften. Samt berättade om de 

olika sätt man utfört uppgiften på. Bengt Persson anser att man bör gå ut i media med 



detta material. Ordförande i Samorganisationen överräckte också ett 40 sidigt ” 

Gransknings formulär för Äldrebarometern ” till Medelpads distrikts ordförande Eda 

Gunnarsson, som också tackade för allt jobb som lagts ner. 

 

a) Distriktsordförande berättade att efter kongressen, kommer de 6 kongressombuden i 

höst - att komma ut till föreningarna för att avge en Kongressrapport. 

 

b)Samorganisationens ordförande önskade därefter de nya i styrelsen hjärtligt 

välkomna, och såg fram emot ett nytt år i Samorganisationen 

§13 Avtackning/ Avslutning 

En gåva samt ett stort tack överräcktes med berömmande ord till Tore Mattson, PRO 

Njurunda och Ulf Sandberg, PRO Alnö för deras insatser i Samorganisation av dess 

ordförande. Båda fick applåder av de närvarande. Årsmötets ordförande avslutade årsmötet 

och tackade för visat intresse. 

 

Sundsvall 2015-03-27 

……………………………………..……..       …………………………………………… 

Ann-Christin Hjertström   Eda Gunnarsson, 

Årsmötets sekreterare   Årsmötets ordförande, 

 

…………………………………………. 

Kjell Andersson, Ordförande i Samorganisationen 

 

 Justerare: 

 

………………………………………….         …………………………………………………. 

Bo Tengerström   Cristina Bjellkevall, 

 


